
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 21/10/2021

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Υγείας

ΘΕΜΑ: «Κλείνει η “ΜΕΘ” του Νοσοκομείου της Έδεσσας και οι γιατροί της 
μετακινούνται στην αντίστοιχη των Γιαννιτσών της Πέλλας»

Κύριε Υπουργέ,

Σύμφωνα με ενημέρωση από κατοίκους της περιοχής, από εργαζόμενους του τοπικού
Νοσοκομείου  αλλά  και  σύμφωνα με  ανάρτηση  σε  τοπική  ιστοσελίδα  του  Διαδικτύου,
οριστικοποιείται  το  κλείσιμο  της  Μονάδας  Εντατικής  Θεραπείας  (“ΜΕΘ”)  του
Νοσοκομείου της Έδεσσας. Σύμφωνα με απόφαση του Διοικητή του Νοσοκομείου, που
λήφθηκε  και  εκδόθηκε  στις  15  του  τρέχοντα  μήνα,  μετακινούνται  στη  “ΜΕΘ”  του
Νοσοκομείου  των  Γιαννιτσών  η  Διευθύντρια  και  ένας  Επιμελητής  Α'  της  “ΜΕΘ”  του
Νοσοκομείου  της  Έδεσσας,  προκειμένου  να  καλυφθούν  οι  έκτακτες  ανάγκες  που
προέκυψαν από την τρέχουσα «πανδημία». Αναστέλλεται, έτσι, η λειτουργία της “ΜΕΘ”
της Έδεσσας, προκειμένου να ενισχυθεί σε προσωπικό η “ΜΕΘ” των Γιαννιτσών για τις
ανάγκες  από τον “Covid 19”.  Από τις 18 Οκτωβρίου του τρέχοντα μήνα,  δηλαδή,  τις
ανάγκες της περιοχής της Έδεσσας για τα αντίστοιχα περιστατικά που χρήζουν Εντατικής
Θεραπείας καλύπτει η “ΜΕΘ” του νοσοκομείου των Γιαννιτσών.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεσθε να μεριμνήσετε σχετικά, ώστε να μην οδηγηθεί σε οριστικό κλείσιμο η “ΜΕΘ”
του  Νοσοκομείου  της  Έδεσσας,  γεγονός  που  θα  έχει  οδυνηρές  συνέπειες  για  τον
πληθυσμό της περιοχής;

Ο ερωτών Βουλευτής
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